
Jegyzőkönyv

        a képviselő – testület üléséről, amelyre  2017. június 27-én került sor.

A gyűlésen jelen voltak: a mellékelt jelenléti ív szerint
A  gyűlésen részt vett lakosok száma: 7
További résztvevők: Mgr. Varga Norbert – tolmács, Iván Lajos – a Pósfa Polgári Társulás 
elnöke

       

Napirendi pontok :

1.  Megnyitó
2.  Beszámoló a két ülés közötti eseményekről
3.  A Legfelső Ellenőrzési Hivatal jegyzőkönyvének ismertetése
4.  A község közvilágításának modernizációja
5. Kérvények és egyéb aktuális témák megtárgyalása

A gyűlést megnyitotta és vezette Vajas Imre polgármester. A javasolt napirendi pontokkal a 
képviselő-testület egyetértett.  Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0.

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek  a következő képviselőket javasolja:

Viola József
Pecsuk Péter
Szavazás: mellette 6, ellene 0, tartózkodott 2.

Jegyzőkönyvvezető: Ing. Jakli Erika



2. Beszámoló a két ülés közötti eseményekről

Vajas Imre ismertette az előző ülés határozati javaslatainak teljesítését. 
-Vajas:
- Adatok a lakosság-nyilvántartásból: 1 születés, 2 elhalálozás, 10 beköltözés, 7 elköltözés. 
Lakosok száma: 2019.
- Május 7-én Pósfa község  első írásos említésének 600. évfordulója alkalmából állított emlékmű 
leleplezésére került sor. Szép számban jelentek meg a pósfai és a többi falurész lakosai is.
- Május 14-én az édesanyákat köszöntöttük a gellei kultúrházban. Az ünnepi műsorban felléptek a 
gellei és a nagybudafai óvodások, valamint a helyi alapiskola tanulói.
- Az utóbbi időben egyre több alkalommal idegen személyek különféle indokkal próbálnak bejutni
a háztartásokba. Felvettük a kapcsolatot a rendőrség alkalmazottaival, akik ígéretet tettek, hogy 
sűrűbben járőröznek a falu területén. Hangosbemondón keresztül is figyelmeztetjük laskosainkat 
az elővigyázatosságra.
- Június 20-án  a helyi alapiskola 25 eredményes diákját fogadtuk a hivatal tanácstermében.
- Az óvodák igazgatőnői informáltak a 2017/18-as tanévre beíratott óvodások létszámáról. 
Egyházgellében 42 gyermek, Nagybudafán pedig 15 gyermek kezdi az új tanévet.
- A falufejlesztési terv kérvényezési folyamata lezárult. 16 kérvény érkezett.
- Az ógellei munkásszállóval kapcsolatban megkaptuk a választ a Nagyszombati Kerületi Hivatal 
Épitésügyi szakosztályáról, melynek értelmében az adminisztrációs épület nem működhet 
ideiglenes munkásszállóként. Tegnap újabb levél érkezett az IDOPS CZ vállalattól, mely szerint 
ideiglenes turistaszállóként szeretnék az épületet használni.

 Usačov – arról volt szó, hogy lesz helyszínelés, mert az ott folyó építkezés illegális.
 Süli – az épület funkciója irodaház, tehát az épület hasaználatának módosítása szükséges. Ez
nem csupán egy kérvény, teljes tervdokumentáció kell hozzá.
 Menyhart  – 2 hónapja is  ugyanerről  beszéltünk,  hogy lesz helyszínelés.  Ismételten  nincs
előrelépés az ügyben, mert nincs vélemény szakembertől.
 Usačov – vissza kell utasítani a kérvényt, mivel nincs tervdokumentáció.
 Pecsuk – foglalkozik ügyvéd ezzel az üggyel?
 Viola  –  ha  kimegy  az  építési  bizottság  helyszíni  szemlét  tartani,  tolmácsolja  a  KT
véleményét, hogy semmi szín alatt nem akarunk itt munkásokat, mivel megzavarják a falu életét. 

- Az Ógelle-Lúcs felé vezető utat Mészáros Marián többszöri felszólításra szem állította vissza 
eredeti állapoptába. Ígéretet tett, hogy június 15-ig rendbe hozza az utat, változás azonban még 
nem történt.

 Usačov – ilyen  tényeket  is  figyelembe  kell  venni,  miközben 50 családi  házas  lakóparkot
kérvényez.
 Viola – jussanak ezek a dolgok az eszünkbe, mikor bármilyen kérvény érkezik tőle.

- Az „Európa a polgárokért“ program keretén belül pályázatot nyújtottunk be a 2017-es Gellei 
Falunapok megszervezésére, sajnos a pályázatot nem nyertük el.

 Usačov – mennyibe kerül a Betty Love szereplése?
 Vajas – 710 €.



 Usačov  –  ha  már  külföldi  sztárvendégeket  hívunk,  akkor  azok  közül  válasszunk,  akik
idevonzzák az embereket. Ezen a pénzen lehetne pl. ingyen gulyás.
 Cséfalvay – néptánccsoport nem lesz a fellépők között?
 Vajas – Kovačičné Majer Ibolya feladata az efféle műsorok szervezése.
 Süli -  a park melletti gyalogosátjárónak nincs vége, árok van ott. Azt javaslom, rakjunk oda
térkövet.
 Vajas – az árok az esőelvezetésre szolgál.

- A Bethlen Gábor Alapkezelő Zrt. által az I. világháborús emlékmű felújítására kiírt pályázaton 
elnyerhető 1.500.000 Ft összeg a következő munkálatokat foglaja magába: az obeliszk 
lecsiszolása, az előlap és a felirat újrafestése,  a talpazat beborítása gránittal.

 Usačov  –  feleslegesnek  tartom  gránitba  áldozni,  az  emlékmű  nincs  rossz  állapotban.  A
környékét kell rendbe tenni, padot elhelyezni, megvilágítani.

-  A  templomtéren  található  tölgyfa  egyes  ágai  balesetveszélyesek.  Levélben  kérvényeztük  a
Nagyszombati  Környezetvédelmi  Hivataltól  a  fa  megtisztítását.  Ezt  a  munkát  csak  megfelelő
engedéllyel rendelkező cégek végezhetik. Jelenleg várjuk a választ.
- Nagy örömünkre  a 2016-os esztendőben 21 újszülöttel bővült községünk. Köszöntésükre holnap
kerül sor a hivatal tanácstermében.

R7-es gyorsforgalmi út

 Iván Lajos  – annak idején  a  község elfogada egy változatát  az  R7-es  gyorsforgalmi   út
rácsatolásának  a   63-as  főútra.  A  helyzet  komolyabb,  mint  gondolnánk.  Ha  a  130  km/h-s
gyorsforgalmi utat egy körforgalommal lelassítjuk 0 km/h-ra, elképzelhetetlen, hogy ne alakuljon
ki forgalmi dugó. Azt állítják, hogy számításaik alapján nem így lesz. Máciusbam már ismertettük
velük  az  álláspontunkat,  de  nem  vették  komolyan.  Ki  merem  jelenteni,  hogy  rajtunk  és  a
polgármesteren múlik, mi lesz tovább.
 Vajas – rengeteg földterületet felvásároltak, ezért olyan megoldást javasolnak, ami ezeken a
területeken belül megoldható.
 Usačov – a cséfai út esetében nem kell semmit megvásárolni.
 Iván -  javaslom bevonni a környező falvak polgármesterieit is, elvégre őket is érinti a dolog.
 Vajas  –  Kubovič  úr,  a  minisztérium  képviselője  azt  mondta,  július  15-ig  küldjük  el  a
tervünket.
 Usačov – a tervrajz elkészítésében  Csánó Dávid be tud segíteni, ő ismeri a helyzetet.
 Viola – ezek már évekkel ezelőtt lejátszott kártyák. Ha július 15-én nem érünk el semmit,
más nem marad hátra, medializálni kell az ügyet. 

3. A Legfelső Ellenőrzési Hivatal jegyzőkönyvének ismertetése

A polgármester ismertette a Legfelső Ellenőrzési Hivatal jegyzőkönyvét.
 Usačov – lehet tudni, hogy miért nálunk kezdték a vizsgálódást?
 Vajas – nem tudni, Ekecsen és Galgócon is vizsgálódtak.
 Usačov  –  azt  gondolom,  hogy  az  alkalmazottakkal  maximálisan  megpróbáltam
együttműködni.  Amíg nem lesz közülük valaki  felelős  a  weboldal  tartalmáért,  addig  nem fog
működni. Ezt a polgármesternek kell megoldani.



 Vajas – mindent megteszünk azért, hoga helyrehozzuk a hiányosságokat.
A KT tudomásul veszi a Legfelső Ellenőrzési Hivatal jegyzőkönyvét.

4. A község közvilágításának modernizációja
 
Fitos Gábor, a Ledaréna vállalat képviselője beszámolt az általa nyújtott lehetőségekről.

 Pecsuk  –  a  polgármesterrel  Tőkésen  voltunk  helyszínelni,  ahol  úgyszintén  a  Ledaréna
vállalat  biztosította  a  közvilágítást.  Annyi  javaslatom  lenne,  hogy  mivel  Gellében  az  úttesttől
távolabb helyezkednek el a szobrok, a szerelésnél ez legyen figyelembe véve.
 Fitos – ilyenkor a világítótest más szögbe van emelve.
 Pecsuk – az égők fényérzékelősek, tehát ahogy sötétedik, kezdenek világítani.
 Usačov  –  azt  szeretném  kérni,  hogy  a  futballpálya  megvilágítását  is  foglalja  bele  az
árajánlatba.
 Fitos – az összes önkormányzati ingatlanba ki tudjuk cserélni az égőket.

A KT tudomásul veszi a község közvilágításának modernizációjával kapcsolatos tervezetet.

5. Kérvények és egyéb aktuális témák megtárgyalása

•  Álló Simon kérvénye

 Vajas –  az ógellei kataszterben lévő 134/1 és 134/2 számú szántóföldeket szeretné bérbe
venni.
 Álló  –  mivel  ezeket  az  ingatlanokat  nem  sikerült  megvásárolnom,  legalább  bérelni
szeretném őket.
 Usačov  –  nézzük  meg,  hogy  milyenek  a  beérkező  kérvények,  nehogy  ütközzön  az
érdekekkel. Egyre több a befektető. Figyelembe kell venni, hogy van 50 bérlakásunk, az ott élő
fiatalok  valőszínűleg  le  szeretnének  majd  a  falu  területén  telepedni.  Ezért  is  nyitottuk  meg  a
falufejlesztési  tervet.  A kérvényezési  időszak lezárult,  a  kérvények  ki  lesznek értékelve.  Ez  a
földterület beleesik abba az összefüggő területbe, ahol telkeket tudna a falu kialakítani.

A KT a kérvényt tudomásul veszi. 

•  Mezzei Beáta kérvénye
 Vajas  –  a  nagybudafai  kataszterben  a  34/4  számú  parcellát  szeretné  megvásárolni.  A
községnek erre  a területre nincs hozzáférése. Az a javaslatom, hogy saját költségére biztosítsa be
a szakértői véleményt, ezt követően eladjuk a területet.
Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0.

•  František Serbin és fia Lukáš Serbin kérvénye

 Vajas  –   a  cséfai  kataszterben  a  73/9  számú  66  m² nagyságú  parcellát  szeretné
megvásárolni.  Mivel  ez  a  terület  az  út  mentén  fekszik,  közlekedés-biztonsági  szempontból
javaslok egy helyszíni szemlét.

A KT a kérvényt tudomásul veszi.

•  A Gellei Földműves Szövetkezet kérvénye

 Vajas  –   kérvényük  tárgya  csereszerződés  megkötése  a  következő  ingatlanokra:    a
szövetkezet  tulajdonáben  levő,  cséfai  kataszterben  elterülő  73/3  számú  parcella  és  a  község
tulajdonában levő ógellei kataszterben elterülő 211/3 számú parcella.



 Usačov  –  teljes  mértékig  támogatom.  Milyenek  a  tulajdonviszonyok  a  mellette  levő
parcellán? Ezt a területet jó volna megvásárolni vagy elcserélni. Ha azt szertnénk, hogy Cséfa ne
haljon ki, atraktívvá kell tenni azt a falurészt, mivel az R7-es gyorsforgalmi út eléggé megnehezíti
az uitt élők életét.

Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0. 

•  Csaplár László és felesége Erika kérvénye 

 Vajas  –   kérvényük  tárgya  a  község  elővásárlási  jogának  eltörlése  az  egyházgellei
kataszterben levő 16/46 számú parcelláról.

Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0. 

•  Katarína Cachová kérvénye 

 Vajas –  egy-,  két-  esetleg háromszobás bérlakást szeretne bérbe venni. Kérvénye felkerül
a lakásigénylők listájára.

Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0. 

•  Zalka Mária kérvénye 

 Vajas  –   egy-  vagy  kétszobás  bérlakást  szeretne  bérbe  venni.  Kérvénye  felkerül  a
lakásigénylők listájára. 

Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0. 

•  Erős Katalin kérvénye 

 Vajas  –   egy-  vagy  kétszobás  bérlakást  szeretne  bérbe  venni.  Kérvénye  felkerül  a
lakásigénylők listájára.

Szavazás: mellette 8, ellene 0, tartózkodott 0. 

VITA

 Pecsuk –  a nagybudafai temetőben a villanyt meg kell oldani.
 Vajas – az oszlopok megvannak, le kell őket helyezni és a villanyt odahúzni.
 Cséfalvay – a gellei óvodában a szennyvízelvezetés nagy gondot okoz.
 Vajas – szakember segítségét kérjük.
 Süli – ventillációt kell felszerelni, amit a beruházó kispórolt.
 Süli  –  sajnálattal  tapasztaltam,  hogy a pósfai  kanális  felé  vezető  út  szeméttel  és építési
törmelékkel van feltöltve.
 Molnár  Andrea  –  a  faufejlesztési  terv  módosításának  a  folyamata  mennyi  időt  vesz
igénybe?
 Vajas  – először  az építési  bizottság  összeül,  majd  a  szeptemberi  vagy  októberi  ülésen
kerülnek a kérvények megtárgyalásra.
 Diabelko  Milan  –  nem lehetne  a  Legfelső  Ellenőrzési  Hivatal  jegyzőkönyvét  a  község
weboldalán közzétenni? Tervben vannak a trafóállomások cseréje az egyes falurészekben?
 Vajas  –  egyenlőre  csak  Beketfán,  de  ott  is  akadályba  ütköztek,  mivel  az  ingatlan
tulajdonosa nem adott engedélyt.




